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Contract No. HY/2014/07  

Central Kowloon Route – Kai Tak West  

 

12 July 2019  

KTW – Visit by Life Buddies Mentoring Scheme 

A group of secondary school students who participated in the “Life Buddies Mentoring 

Scheme” visited the “Central Kowloon Route” – Community Liaison Centre (CLC) and site 

areas at Ma Tau Kok on 12 July 2019.  

 

With the aid of exhibition panels, physical models and video in CLC, students have a better 

understanding on Central Kowloon Route. The Project Team then led the students to Ma Tau 

Kok Public Pier to observe the marine works and the implemented temporary traffic 

arrangement. Students achieved the general ideas on construction industry and the Central 

Kowloon Route after the visit.  

   

啟德西 –「友‧導向」師友計劃參觀社區聯絡中心 

2019 年 7 月 12 日，一班參與「友‧導向」師友計劃「職場體驗」的中學生蒞臨「中

九龍幹線」—馬頭角社區聯絡中心，並參觀馬頭角工地。 

 

學生們透過中心內的展板、模型及影片，對中九龍幹線有基本的概念及認識。及後，工

程團隊率領學生們到馬頭角公眾碼頭，遠觀中九龍幹線—啟德西項目的海上工程，以及

視察區內實施的臨時交通管理措施。同學們表示，透過是次參觀活動，對建造業及中九

龍幹線有更深入的了解。 
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